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az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

~rk ctt<

8R

	

- ]é§ HIV~1

1007 AUG 16,

írásbeli kérdés

„Milyen hatással lesz az élelmiszer áremelés az iskolai étkeztetésre?" címmel a Házszabály
91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr Hiller István Oktatási és Kulturális
Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Úr!

Amikor ez év júniusában kezdetét vette a nyári szünet az iskolákban, már napvilágot láttak az
első prognózisok, amelyek aszályos nyarat, rossz termést ígértek hazánkban . Mára mindez
szomorú valósággá változott, meglódult a liszt és a kenyér ára, a takarmány árak drasztikus
emelkedése miatt pedig a hús és húskészítmények árai is felszöktek . Mivel az egyik legfőbb
takarmányféleség a kukorica- ha már kiégve is- de még lábon áll, ennek várható hiánya
tovább ront majd a helyzeten .

Az iskolai étkeztetés szerepe az elmúl évek során folyamatosan emelkedett, hiszen egyre több
az olyan, elszegényedett család, amelyek már csak így tudják biztosítani gyermeküknek a napi
egyszeri meleg étkezést. Az alsó tagozatos gyermekek nagy része jóformán az egész napot az
iskolában tölti, szüleik tehát napi háromszori étkezés után fizetik a térítési díjat . A küszöbön
álló jelentős élelmiszer drágulás minden bizonnyal begyűrűzik majd az iskola étkeztetésbe is .
Több szülő, különös tekintettel a nagy családosokra már most attól tart, hogy nem fogja tudni
kifizetni a megemelt térítési díjakat, hiszen ez már az elmúlt tanévben is komoly gondot
okozott számukra. Így viszont fennáll annak a veszélye, hogy éppen a szociálisan leg
rászorultabbak esnek ki a számukra oly fontos iskolai étkeztetésből .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tekintettel az élelmiszer árak komoly emelkedésére végeztek-e valamilyen hatásvizsgálatot
ennek az iskolai étkeztetésben megjelenő következményeiről?



Milyen segítséget kívánnak nyújtani a magasabb térítési díjak miatt bajba kerülő
családoknak?

Elképzelhető-e mindezek függvényében a támogatási rendszer átgondolása?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2007 . augusztus 15 .
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